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Úvodem 

  

2022 je rok oficiálního zahájení fungování spolku nejdříve pod názvem Spolek rodáků a 

přátel Třebčic s pozdější změnou na údernější název Spolek za obec krásnější. 

 

Spolek rodáků a přátel Třebčic vznikl krátce po zvolení nové starostky obce Třebčice 

v říjnu 2022, která se svým nástupem do funkce zrušila pravidelné páteční scházení seniorů a 

jejich přátel v prostorách úřadu. Jako malé nesvéprávné děti museli senioři odevzdat klíče od 

kulturní místnosti a čekat a případně prosit, zda se budou ještě moc někdy scházet společně 

v prostorách úřadu, tak jak to bylo zvykem za bývalých starostů. Nový obecní úřad byl 

starostou Trhlíkem, který má na úřadě pověšenou pamětní desku zřízen právě dle jeho slov 

v první řadě k scházení občanů a přátel obce Třebčice. Komu jinému, než občanům by také 

měl úřad společně patřit. Nová starostka toto pochopila při nástupu do své funkce tak, že úřad 

je jen její a nikdo sem nesmí chodit ani občani Třebčic, jen v krátkých pondělních úředních 

hodinách. Není se čemu divit, nová starostka byla zvolena velmi zvláštním způsobem. V den 

voleb starosty a místostarosty, nebyla ani na seznamu zvolených zastupitelů. Na poslední 

chvíli v den voleb přibyla tajně na seznam jako náhradnice za odstupujícího zastupitele. A 

rovnou se z náhradnice stala starostkou, opravdu nezvyklé. Divné je že starostkou je občanka, 

která nikdy ani její rodina nechodila na žádné akce a o obec se nikdy nezajímala. Všechny 

žádosti o možnost scházení se seniorů, ať ústních i písemných negovala. Rozhodli jsme se 

tedy založit spolek a mít větší sílu a možnosti, tedy Spolek rodáků a přátel Třebčic jako 

možnost fungujícího oficiálního klubu. Písemné žádosti i spolku byli negovány ze strany 

starostky dál a čekalo se na první veřejnou schůzi, zda se tam něco vyřeší. 

 

Mezitím nová starostka zrušila 3 roky nové moderní a plně funkční webové stránky obce, 

které byli od profesionální společnosti vytvořeny jako dar obci v hodnotě 40.000Kč a 

objednala nové drahé. Zachovala se jako špatný hospodář. Nechtěla řešit černé skládky a 
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problémy občanů, že jí to nezajímá a není to věc obce. A pokud má někdo nějaký opakovaně 

hlášený problém, ať jde domu a nejdříve ten problém napíše. Nebo ho odkázala ať to řeší 

někde jinde. Asi neví ani základní věci jako, že je povinna to sepsat na úřadě ona sama a že je 

tam pro občany a má jim pomoc s řešením. 

 

Problémy se hromadily, a tak jsme se rozhodli jako již vzniklé uskupení problémy vynést na 

veřejnost a bojovat za spravedlnost a dodržování zákonů. Uskupení jsme přejmenovali na 

Spolek za obec krásnější a založili jsme veřejné webové stránky trebcice.eu a použili již 

rozběhnutý facebook. 

 

O všech nespravedlnostech a chování nové starostky jsme informovali virálním marketingem, 

aby se to dostalo do velkého povědomí. Odezva byla nečekaně obrovská. Překvapeně někteří i 

s vyšším a vysokoškolským vzdělaní nepochopili záměr a podstatu, neměli pocit, že mají 

seniorum pomáhat a vážit si jich, naopak situaci zlehčovali a seniorum se vysmívali. Ale 

velká většina pochopila, o co jde a připojila se k projektu. 

 

Písemné stížnosti a virální marketing pomohl okamžitě vyřešit černé skládky a scházení 

seniorů. Další záležitosti jsou v řešení. 

 

Dále se snažíme alespoň vyžádáním dokumentů, jako jsou nově uzavřené smlouvy, výpisy 

z účtu, zápisy apod. kontrolovat další činnost nové starostky a případně podchytit další chyby 

a špatné vedení svěřené funkce a postoupit je dál vyšším orgánům. 

 

Hlavní úspěchy našeho spolku: 

• Po téměř 3 měsících uklizeno u popelnic. 

• Po téměř půl roce uklizena černá skládka. 

• Vyhození senioři a jejich přátelé se opět můžou scházet na úřadě. 

• Místostarostka po našem upozornění, osobně volala seniorce, a omluvila se jí za to, že 

ji nepopřála k narozeninám rozhlasem ve správný den. Podle nás už nezapomene. 

• Veřejné osvětlení po 3 měsících svítí. 

• Ohromná návštěvnost webu našeho spolku. 

• Funkční opozice, kontrola a rovnováha sil v obci. 

V současné době starostka konečně pochopila, co je její náplní a konečně začala plnit slib 

starosty. Náš spolek ji hlídá a v případě další nespravedlností, či jiných prohřešků se bude 

aktivovat. Samozřejmě když to předtím nepůjde ústně, či písemně. 

 

 

 

 

 

 

 



Finanční zpráva 

Příjmy celkem: 

+ 20.000,-Kč 

 

 

Hlavní činnost (dary) 

dary smlouva + 15.000,-Kč 

dary hotovost +  5.000,-Kč 

 

Hospodářská činnost - bez výdělku 

 

Výdaje celkem: 

- 15.550,-Kč 

 

 

Hlavní činnost  

provozní náklady - 15.000Kč 

administrační poplatky - 550Kč 

 

Hospodářská činnost - bez nákladů 

 

Zbývá celkem: 

+ 4.450,-Kč 

 

 

 

 



Poděkování 

Rádi bychom poděkovali organizátorům virálního marketingu, tvůrcům webové prezentace 

trebcice.eu, všem podporovatelům, všem členům a všem sponzorům. Bez nich by se tento 

projekt nestal tak úspěšným. 

Závěrem 

Rádi bychom se v novém roce 2023 podíleli na dalších aktivitách, které pozitivně ovlivní 

chod obce. Dále budeme kontrolovat činnost nové starostky a budeme věřit v lepší zítřky. 

  

Andrea Hladíková Kapsová 

předsedkyně Spolek za obec krásnější. 

www.trebcice.eu 

 


